

# 8 天新疆伊犁河谷冬日之旅

# 8 Days Xinjiang Winter Expedition



Super Travels Pte Ltd

133 New Bridge Road, #02-57/58 & 03-01/02 Chinatown Point, S 059413 Call us: 63923688 / 63923392. Email: apc@super-travels.com





#TravelWithSuper



# 行程要点!

- ❖ 那拉提国际滑雪场全天畅玩:可自由 畅玩那拉提或欣赏雪季美景
- ❖ 金陵山庄温泉汤屋:那拉提景区内五 星酒店连住两晚,边泡温泉边赏雪, 极致疗愈
- ❖ 赛里木湖深冬奇观: 打卡"蓝冰+气泡冰"双重奇景,冰裂与雪峰交织的 童话世界
- ❖ 天山天池冬日限定: 360° 博格达雪峰环抱,雾凇与雪岭云杉营造"蓝冰仙境"
- ❖ 天鹅泉仙气组合:全国罕见冬季不冻泉,雾凇环绕天鹅群,摄影天堂
- ❖ 文化沉浸体验:喀赞其民俗村(蓝色 小镇)、六星街网红打卡,感受伊犁 多元风情
- ❖ 全程舒适配置: 2+1 宽体车、精选准 五星/五星酒店,动车二等座返程快 捷省心
- ❖ 赠送:暖宝宝/车上热水/玫瑰花茶包/干果能量包



# 风味餐

- 阿吾丹合菜+烤全羊风味
- . 清炖羊肉汤风味
- . 火锅风味
- . 粤菜风味
- . 大盘鸡风味
- . 竹溪一号
- . 九碗三行子
- . 金石榴新疆菜+达瓦孜演艺



# 第一天: 新加坡→北京→伊宁 (晚餐)

齐集樟宜机场搭乘豪华客机飞往伊宁

入住: 伊宁天缘国际或希尔顿惠庭或温州国际或同级准5星

# 第二天: 伊宁-那拉提 250KM, 4H (早/午/晚餐)

游览:**那拉提河谷草原(含区间车)**、依提根塞**马拉爬犁、金陵山庄温泉汤屋**可边泡汤边赏雪,消除旅程疲劳感(敬请自带泳衣及其他用品/泡汤费用已含)伊犁冬天的景色也壮丽无比!那拉提景区天地间浑然一色闪着银光,有北欧风情的静谧森林,也有策马奔腾的辽阔雪原!百亩的云杉和巩乃斯河相映成趣,奇幻无比!令人不得不感叹大自然的鬼斧神工

入住: 那拉提金陵山庄5星(景区内)

# 第三天: 那拉提 (早/午/晚餐)

游览: **那拉提国际滑雪度假区(全天畅滑/或自由赏雪-费用自理)**全天温度较低,推荐专业防寒装备,分层穿衣法

这里不仅拥有壮观的雪景,还有优秀的滑雪设施和各种冰雪娱乐活动,是滑雪爱 好者和家庭旅游的理想去处

注明:滑雪场初级雪道 318 元/人(包含全天滑雪缆车+雪具),柜子租用费用 50 元/天,服装及教练费用现场咨询

入住: 那拉提金陵山庄5星(景区内)

# 第四天: 那拉提-伊宁 270KM, 4H (早/午/晚餐)

游览: 天鹅泉湿地(含区间车),国内少有的冬季不冻泉,雾凇+天鹅的"仙气"组合、由于地下有温泉,水塘内常年不结冰,水生植物丰富,成为天鹅越冬的理想栖息地。可以看到来自天南海北的摄影爱好者,聚集在这里

#### 喀赞其民俗村(含电瓶车/冰激凌/维吾尔人家探访/歌舞秀)

是伊宁市的标志性景点,这里充满了浓郁的维吾尔族风情

入住: 伊宁天缘国际或希尔顿惠庭或温州国际或同级准 5\*



# 第五天: 伊宁 - 奎屯 460KM, 6H (早/午/晚餐)

游览:赛里木湖欣赏"深冬蓝冰、气泡冰"、赛里木湖是新疆海拔最高、面積最大、風光秀麗的高山湖泊,又是大西洋暖濕氣流最後眷顧的地方,因此有「大西洋最後一滴眼淚」說法。賽里木湖古稱「淨海」

**途观果子沟大桥、**中国第一座公路双塔双索面钢桁梁斜拉桥 **打卡网红六星街,**六星街的規模較大,每條街道都很值得打卡 拍照的地方

入住: 奎屯云居酒店或独山子西戎玛酒店或万达锦华酒店或 同级 4\*

# 第六天: 奎屯 - 乌鲁木齐 260KM, 4H (早/午/晚餐)

游览:**自治区博物馆(周一闭馆)、**位于位于乌鲁木齐市西北路,是新疆文物收藏和科研中心。新疆博物馆是中国省级综合性历史博物馆

**野马古生态园(汗血宝马、硅化木、陨石堆)**,是一座重现丝路文化的主题景区景区占地 200 亩,四季分明,各有奇景。

入住: 乌鲁木齐涵唐酒店或澜尊酒店或百丽酒店或同级准 5\*

#### 第七天:乌鲁木齐 (早/午/晚餐)

游览:天山天池风景区(含区间车+电瓶车)

湖面冻结成"蓝冰之境",博格达雪峰 360° 环抱,雾凇十雪岭 云杉的童话场景

入住: 乌鲁木齐涵唐酒店或澜尊酒店或百丽酒店或同级准 5\*

# 第八天: 乌鲁木齐→ 北京 →新加坡 (早餐)

游览:**国际大巴扎**,新疆国际大巴扎(巴扎意为集市)位于乌鲁木齐市天山区,是目前全国最大的巴扎集市。大巴扎的建筑风格规模宏伟,又极具伊斯兰风格,整个国际大巴扎是乌鲁木齐市内最具民族风情的地方.





#### **REMARKS:**

1.Purchase of travel insurance is strongly recommended.
2.All itineraries are subject to changes (due to Flight Schedules, Land and Sea Transport, COVID-19 restrictions and other causes of an unpredictable nature) and final confirmation from our overseas land operators. We, as a Travel Agent cannot be held responsible for any changes being made to the itineraries due to any but not limiting to the above-mentioned factors.

3.Tour is conducted in Mandarin unless otherwise stated.
4.Please refer to Chinese itinerary version for more details.

#### 各注.

- 1. 在公司无法预测和控制的情况下,行程可能更改, 以最终确认为准
- 3. 全程中文讲解
- 4. 本公司强烈建议阁下购买个人旅游保险

**HAVE A NICE TRIP!!!** 



- Full-day fun at Nalati International Ski Resort: Free time in Nalati or enjoy the beautiful scenery of the snow season.
- Jinling Villa Hot Springs: Stay two nights in a fivestar hotel in the Nalati Scenic Area, soak in the hot springs while enjoying the snow, the ultimate healing experience
- Sayram Lake's winter wonders: Experience the dual wonders of blue ice and bubble ice, a fairytale world of cracked ice and snow-capped peaks.
- Tianshan Tianchi Winter Exclusive: 360° Surrounded by the Bogda Snow Peak, rime and snow-capped spruce create a "blue ice wonderland"
- Swan Spring: A rare spring that never freezes in winter, surrounded by rime and swans, a photography paradise.
- Cultural immersion experience: Kazanqi Folk Village (Blue Town), Liuxing Street, the popular social media hot spot, and experience the diverse customs of Yili.
- Comfortable configuration throughout the journey: 2+1 wide-body coach, selected quasifive-star/five-star hotels, and second-class seats on the train for a quick and worry-free return trip.
- Complimentary: Heat packs/Hot water on coach/Rose Tea bag/Energy bar

### **LOCAL CUISINES**

- ✓ "Awudan" Mixed Platter + Whole Roasted
  Lamb Feast
- ✓ Cleared-Stewed Lamb Soup
- ✓ Local Hotpot Experience
- ✓ Canton Flavour
- ✓ "Big Plate Chicken" A Xinjiang Culinary Icon
- ✓ Zhuxi No. 1 A Michelin-starred Sanctuary
- ✓ "Nine Bowl in Three Rows" A Hui Muslim Banquet Tradition.
- ✓ Golden Pomegranate Xinjiang Cuisine + Dawaz Performance

Day 1: Singapore > Beijing > Yining

(D

Today, assemble at Changi airport for your flight to Yining. Upon arrival, check into hotel.

Accomadation: Local 5\* Hilton Garden Inn Yining or similar

Day 2: Yining - Nalati (250km, 4h)

(B/L/D)

Winter Wonderland: Nalati Valley grassland exploration (includes shuttle rides). Yitigen Sai Traditional Sleigh Ride (Kazakh-style) horse drawn sleigh. Jingling Mountain Hot Spring Villa- soaked in aplinefed mineral pools and savour the winter scenery (swimwear accessories required).

Accomadation: 5\* Narat Jingling Mountain Villa or similar



Day 3: Nalati (B/L/D)

Visit: **Nalati International Ski Resort** (all-day skiing/snow viewing - own expenses) Temperatures are low throughout the day, so professional coldweather gear and layered clothing are recommended. It's not only has spectacular snow scenery, but also excellent ski facilities and various ice and snow entertainment activities. An ideal place for ski enthusiasts and family travel.

**Note:** The ski resort's primary slopes are 318 yuan per person (including all-day ski lifts and ski equipment), locker rental is 50 yuan per day, clothing and coach fees are available on-site.

Day 04: Nalati - Yining (270 km 4hr)

(B/L/D)

Visit the Swan Spring Wetland (including shuttle bus), a rare spring in China that never freezes in winter. The ethereal combination of rime and swans is breathtaking. Due to underground hot springs, the pond remains ice-free year-round and is rich in aquatic plants, making it an ideal wintering habitat for swans. You'll see photography enthusiasts from all over the world gathering here. Kazanqi Folk Village (including electric car rides, ice cream, a visit to a Uyghur family, and a song and dance show) is a landmark attraction in Yining City, steeped in rich Uyghur culture.

Accomadation: Local 5\* Hilton Garden Inn Yining or similar

Day 5: Yining - Kuitun(460KM, 6h)

(B/L/D)

Visit: Sayram Lake-admire the "deep winter blue ice and bubble ice". Sayram Lake is the highest, largest, and most beautiful alpine lake in Xinjiang. It is also the last place visited by the warm and humid air currents of the Atlantic Ocean, hence the saying "the last tear of the Atlantic Ocean." Sayram Lake was formerly known as "Pure Sea." Drive pass Guozigou Bridge, China's first highway double-tower double-cable steel truss cable-stayed bridge. Social Media Hotspot "Liuxing Street". Liuxing Street is large in scale, and every street is instam-worthy.

Accomadation: Local 4\* Wanda Jinhua Hotel or similar

# Day 6: Kuitun - Urumqi(260KM,4h)

(B/L/D)

Visit: Xinjiang Autonomous Region Museum (closed on Mondays), located on Northwest Road in Urumqi, is a collection and research center for Xinjiang cultural relics. Xinjiang Museum is a comprehensive provincial history museum in China. The Wild Horse Ancient Ecological Park (with Ferghana horses, petrified wood, and meteorite piles) is a theme park that recreates the Silk Road culture. The scenic area covers an area of 200 acres and has distinct seasons, each with its own unique wonders.

Accomadation: Local 5\* Urumqi Han Tang Hotel or similar

Day 7: Urumqi (B/L/D)

Visit: Tianshan Tianchi Scenic Area (includes shuttle bus and electric car ride). The lake is frozen into a "blue ice landscape," with the Bogda Snow Peak surrounding you in 360 degrees. A fairytale scene of rime and snow-capped spruce creates a magical scene.

Accomadation: Local 5\* Urumqi Han Tang Hotel or similar

Day 8: Urumgi → Beijing → Singapore

(B)

Visit the **Xinjiang Grand Bazaar (Bazaar means market),** located in Urumqi's Tianshan District. It is currently the largest bazaar in China. Its architectural style is magnificent and strongly influenced by Islamic traditions. The entire Grand Bazaar is Urumqi's most ethnically rich area.